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Seguiment del pressupost econòmic EPSEVG 2020 
 
 
El pressupost econòmic del Campus de Vilanova per a l’exercici 2020 s’estima en una quantitat de 
239.289,61€. Aquesta dada inclou la partida de manteniment d’edificis i gestió de la UTG, però no 
incorpora partides gestionades centralitzadament, com el PIU (Pla Inversions de les universitat 
públiques de Catalunya). 
 
Tal i com es va presentar a la Junta d’Escola el 27/02/2020 els criteris generals que s’han utilitzat 
en l’elaboració del pressupost d’enguany es resumeixen en els següents punts: 

• Garantir el funcionament ordinari del Campus de Vilanova. 
• Promoure accions per a la captació d’estudiants. 
• Adequació de les infraestructures del Campus. 
• Seguir el principi d’equilibri pressupostari (despeses = ingressos). 

 
Donades les circumstàncies actuals el pressupost, tant d’ingressos com de despeses, es veu alterat 
per la minoració d’ingressos, i per una necessitat de despesa centrada en el suport de la impartició 
de la docència en modalitat no presencial. 
 
A continuació es presenten les diferents partides del pressupost actualitzades a 26 de juny de 2020. 
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Seguiment dels ingressos 
 
El total d’ingressos previstos a l’inici de l’exercici econòmic 2020 va ser de 239.289,61€. A finals de 
febrer el Servei d’Economia de la UPC notifica el romanent definitiu de l’exercici 2019 que és de 
39.528,30€, per tant 23.286,26 € menys respecte la previsió inicial. Això suposa una quantitat total 
de 216.003,35€. 
 
Inicialment es van preveure uns ingressos específics de 54.500€, dels quals 40.000€ provenen de 
l’overhead de convenis de cooperació educativa. Després d’aquest període de confinament, durant 
el qual s’han anul·lat molts convenis i/o alguns s’han aplaçat per 3 mesos, la previsió inicial és 
probable que vingui disminuïda a menys de la meitat del previst. S’ha fet una estimació de nova 
previsió de 18.000€. 
 
En quant als ingressos per cessió d’espais, actualment estem al 50% del previst, però donat que no 
s’han pogut cedir els espais a persones externes durant més de 3 mesos, s’ha estimat que la 
previsió actual és de 6.000€. 
 
Finalment, a l’apartat de cànons, l’import ingressat prové del balanç de comptes del servei de 
cafeteria de l’EPSEVG, que està tancada des del 16 de març i no té previsió d’iniciar el servei fins 
a principis de setembre de 2020. Per tant, és probable que aquest any el cànon sigui pràcticament 
zero. 
 
Com a proposta d’aquesta disminució en la previsió d’ingressos, queda una quantitat total del 
pressupost de 191.503,35€ 
 
Tot seguit es mostra el quadre resum dels ingressos esmentats: 
 

 
 

Taula seguiment d’ingressos exercici 2020 
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Seguiment de la despesa 
 
A continuació es mostra el quadre resum del seguiment de la despesa per partides actualitzat a 26 
de juny de 2020: 
 

 
 

Taula resum del seguiment de despeses per l’exercici 2020 
 

 
El detall del seguiment del pressupost està ampliat en les següents taules: 

 

 
 

 
 

Taula detallada del seguiment del pressupost de les seccions 
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A l’apartat STL i STIC de Renovació d’equips docents i al d’Infraestructura TIC, es va preveure 
cofinançament amb pla TIC, tot i que finalment aquests diners es volen destinar a la compra 
d’equipament de suport a la impartició de la docència en modalitat no presencial. S’ha destinat 
1.930€ al cofinançament de pla TIC per actualitzar les pantalles de les aules informàtiques per als 
estudiants. La resta de pressupost es proposa destinar-lo a la compra d’equipament destinat al 
suport a la docència no presencial (tauletes, portàtils, etc.). 
 
També es proposa implicar a les seccions departamentals amb aquest cofinançament. Des de 
l’equip directiu la proposta és... (possible convocatòria amb la possibilitat de cofinançament)(1). 

 

 
 
De la partida de Funcionament general del Campus, s’ha gastat gairebé un 20% del pressupost 
previst, es proposa una reducció d’un 30% (aproximadament). Aquesta partida no ha tingut gaire 
despesa durant el període de confinament, i en alguns casos, fins a setembre no torna a tenir 
despesa. 
 
De la part de viatges i desplaçaments (deguts principalment a reunions i formació a UPC Barcelona) 
i també de la part de formació es proposa de reduir al 50%. 
 

 
 
El romanent compromès per a projectes estratègics 2020, que finalment és menor al previst 
inicialment, havia de cofinançar accions enfocades a la celebració del 50è aniversari de la UPC, que 
comença el setembre de 2020. Aquesta partida es proposa destinar-la a equipament de suport al 
PDI. 

(1) Canvi text per l’esmena presentada pel professor Enric Martín. 
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La partida de Promoció i Difusió dels estudis, tot i que la despesa prevista per assistència a Fires i 
Jornades, així com visites a Instituts, s’ha vist minvada, està previst fer una acció a nivell de Campus 
per poder promocionar els estudis virtualment, i es derivarà part del pressupost a aquesta nova 
actuació. 
 

 
 
Els projectes EPS/IDPS i resta d’Internacionals, han assolit una despesa superior al pressupost 
inicial, donat que es van portar a terme totes les accions previstes (curs d’espanyol per a estudiants 
estrangers, viatges, beca de mobilitat, etc.). Està pendent de comptabilitzar l’ingrés del programa 
OS que arriba centralitzadament. 
 

 
 
A la part d’inversions, hi ha una petita part d’entorn de treball TIC per a la direcció de l’EPSEVG, 
que complementarà el Pla TIC, donat que aquest any no hem rebut tot l’ajut que s’havia demanat. 
 
Pel que fa al trasllat de la càmera salina, està pendent que arribi el material per instal·lar el 
contenidor. 
 

 
 

Finalment, de la part de Manteniment, s’han fet moltes accions no previstes, i algunes de les 
previstes. Actualment esperem que Servei d’Infraestructures comuniqui com afectarà aquesta nova 
etapa en el pressupost previst de pla PIU. Tot i així, encara queda una part important per a altres 
actuacions de la UTG. 


